
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-10-19, § 14 

 
 Tid: 19 oktober 2006 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   
 Justerat: 7 november 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund  Karin Hanqvist  
  

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund, vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Martina Lind (fp) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m), §§ 1-13 och 15-40 

 
Ersättare 

 Helena Bonnier (m), tjänstgörande § 14 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s), tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Bengt Sandberg (s) 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Bengt Hjelm, Gunnar 
Jensen, Nils Mattsson, Petra Nieto, Torsten Samuelsson samt borgarrådssekreteraren 
från roteln Magnus Thulin. 

 
 § 14 



  

City i samverkan 
Dnr M2006-000-01664 
Protokollsutdrag  
 
Markkontoret hade den 19 september 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande om City i samverkan 
 som svar på förslag till Affärsplan och Projektprioriteringar 2007. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Vice ordföranden Mikael Söderlund m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl 
(fp), Gabriel Marawgeh (kd), Karin Hanqvist m fl (s) och Kajsa Stenfelt (v) yrkade 
bifall till förslag som redovisas i bilaga B1. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av vice 
ordföranden Mikael Söderlund m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp), 
Gabriel Marawgeh (kd), Karin Hanqvist m fl (s) och Kajsa Stenfelt (v) gemensamt 
framställda yrkandet d v s att i huvudsak bifalla kontorets förslag till beslut samt att 
därutöver anföra: 
 
 De flesta större städer i Sverige har en centrumledningsfunktion för sin 
 stadskärna. I de allra flesta fall sker detta i form av ett samarbete mellan 
 fastighetsägarna, handeln och staden/kommunen. Malmö citysamarbete är mycket 
 likt det som nu planeras i Stockholm med den skillnaden att Malmö stad satsar 
 över en miljon kronor per år på en stadskärna som är bara en fjärdedel av 
 Stockholm City i antal butiker och omsättning räknat.  
 
 I Stockholm har den organisation som funnits fört en tynande tillvaro, bland annat 
 på grund av att det saknats engagemang från stadens sida. Förutsättningarna för 
att  det nu finns en positiv inställning från fastighetsägare och handel till den nya 
 organisationen är att stadens ledning skickat signaler om att man nu är beredd att 
 medverka, även ekonomiskt. 
 
 Det handlar inte om att ge bidrag till en intresseorganisation. Syftet med det nya 
 City i Samverkan är att kunna ta hand om många av de uppgifter som egentligen 
 åligger staden, exempelvis städning och klottersanering. Självfallet måste staden 
 då också  bidra ekonomiskt.  
 
 Stadens bidrag med 750 000 för den nya organisationens första verksamhetsår ska 
 ses som en prövotid. 
 
Reservation 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) enligt kontorets förslag.  
 
Särskilt uttalande  



  

 
Ledamoten Åsa Romson (mp) enligt bilaga B2. 
 
Ledamoten Anna Wersäll (m) deltog inte i behandlingen av detta ärende. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
    Tillhör § 14, bilaga B1 
 
    Marknämnden 2006-10-19 
 
    Tillhör ärende nr 14 
 
    City i samverkan 
 
    Mikael Söderlund m fl (m) 
    Ulf Fridebäck m fl (fp) 
    Gabriel Marawgeh (kd) 
    Karin Hanqvist m fl (s) 
    Kajsa Stenfelt (v) 
 
 
Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att i huvudsak bifalla kontorets förslag till beslut 
 
samt 
 
att  därutöver anföra: 
 
De flesta större städer i Sverige har en centrumledningsfunktion för sin stadskärna. I de 
allra flesta fall sker detta i form av ett samarbete mellan fastighetsägarna, handeln och 
staden/kommunen. Malmö citysamarbete är mycket likt det som nu planeras i 
Stockholm med den skillnaden att Malmö stad satsar över en miljon kronor per år på en 
stadskärna som är bara en fjärdedel av Stockholm City i antal butiker och omsättning 
räknat.  
 
I Stockholm har den organisation som funnits fört en tynande tillvaro, bland annat på 
grund av att det saknats engagemang från stadens sida. Förutsättningarna för att det nu 
finns en positiv inställning från fastighetsägare och handel till den nya organisationen är 
att stadens ledning skickat signaler om att man nu är beredd att medverka, även 
ekonomiskt. 
 
Det handlar inte om att ge bidrag till en intresseorganisation. Syftet med det nya City i 
Samverkan är att kunna ta hand om många av de uppgifter som egentligen åligger 
staden, exempelvis städning och klottersanering. Självfallet måste staden då också  
bidra ekonomiskt.  
 
Stadens bidrag med 750 000 för den nya organisationens första verksamhetsår ska ses 
som en prövotid. 
 
 



  

 
   Tillhör § 14, bilaga B2 
  
   Marknämnden 2006-10-19 
 
   Tillhör ärende nr 14 
 
   City i samverkan 
 
   Åsa Romson (mp) 
   Torkel Tigerschiöld (mp) 
 
  
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Stockholm City är förutom en stor handelsplats en plats där väldigt många människor 
träffas och umgås. Självklart är det viktigt för staden att i samverkan med 
fastighetsägarna och näringsidkarna verka för att fortsatt utveckla city. Men det är i 
sammanhanget viktigt att peka på att den yttre miljön måste vara inbjudande till möten 
och vistelse även utan krav på konsumtion. Staden bör även i denna samverkan 
diskutera hur framkomligheten för gående kan förbättras då många platser idag har 
underkapacitet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


